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2500 EX Den Haag 
 
 
CC: Pieter van Oord (President Schiphol)  
 
 
 
 
Waarschuwing: 
Risicovolle ontheffingsaanvraag Schiphol voor onderhoud Buitenveldertbaan 
 
 
 
Geachte heer Madlener,  
 
Als U de brief (zie onderstaand) leest van CEO van Oord, met daarin de reacQe op vragen van 
Wethouder van Buuren (Gemeente Amsterdam), dan wordt duidelijk dat alle 
verantwoordelijkheid om miQgerende maatregelen te treffen Qjdens de extreem lange 
onderhoudsperiode aan de Buitenveldertbaan bij U wordt neergelegd. Hij zou wel willen, 
maar kan niets doen. Zegt hij…. 
 
Daarnaast heeY de Gemeente Amsterdam besloten geen verdere stappen te ondernemen 
tegen Schiphol om haar burgers de beschermen tegen deze overlast. Ook al betreffen dit 
5.000 extra landingen in 6 zomermaanden t.o.v. 4.000 landingen in totaal in een heel jaar. 
Daarnaast zijn er ook nog eens 200 nachtvluchten t.o.v. 0. Alle getallen komen overigens uit 
uw eigen onderzoek, je moet wel even goed zoeken om ze te vinden! 
 
Dus U bent de enige die iets kan veranderen. U heeY eindelijk de keuze om de buitensporig 
gevolgen van de steeds langere onderhoudsperiodes aan preferente landingsbanen niet af te 
wentelen op de burgers van Amsterdam. U kunt nu eindelijk de knoop doorhakken en de 
keuze maken dat de z.g.n. geldmotor Schiphol niet volledig kan blijven doordraaien Qjdens 
dergelijk uniek groot onderhoud. Want uniek is dit onderhoud. Onderstaand overzicht toont 
de duur van het groot onderhoud Buitenveldertbaan in de afgelopen 15 jaar: 
  
2025 (iets meer dan 24 weken) 
2016 (iets meer dan 6 weken)   
2014 (iets meer dan 4 weken)  
2010 (iets minder dan 4 weken) 



 
Volgens van Pieter van Oord liggen er complexe capaciteitsafspraken die moeten worden 
nagekomen en waarin zou staan dat ten alle Qjden aan deze afspraken moet worden voldaan. 
Dat zelfs een half jaar lang de binnenstad van Amsterdam terroriseren met laag (350m!!) 
overvliegende vliegtuigen, zelfs in de nacht, mogelijk moet worden gemaakt om te blijven 
leveren. Een dergelijke eenzijdige overeenkomst kan een bedrijf niet aangaan, helemaal een 
bedrijf dat het goede voorbeeld zou moeten geven; de Staat. 
 
Wij, als gedupeerde burgers van Amsterdam, kunnen dit dan ook niet accepteren. Wij 
beschouwen een dergelijke eenzijdige overeenkomst als niet rechtmaQg en adviseren om 
deze te verbreken, indien nodig middels een juridische weg. 
 
Verder zijn er nog een aantal grote risico’s die de ontheffingsaanvraag verder ontsieren en 
waar u rekening mee dient te houden, voordat u akkoord geeY op de aanvraag. Wij zullen 
deze nog even voor u opsommen: 
 

- Personeelstekort 
 

Personeelstekort leidt de afgelopen jaren voor uitval van verkeersleiders met sluiQng 
van landingsbanen als gevolg. Als er een tekort is dan worden banen afgesloten. 
Meestal de Polderbaan. Als deze wordt afgesloten, dan moet de Buitenveldertbaan 
dit vaak opvangen en als die 6 maanden buiten werking is dan gaan deze naar de 
Schiphol Oostbaan. Die zijn nu niet meegerekend in de aantallen. 

 
Lees dit onderstaande arQkel en u voelt direct waar de schoen wringt. 
hbps://www.nhnieuws.nl/nieuws/340423/nh-airQme-waarom-lukt-het-maar-niet-
om-luchtverkeersleiders-te-vinden 

 
- NAVO TOP 

 
U weet er alles van dus wij hoeven u niet te melden dat dit een grote inpakt gaat 
hebben op reilen en zeilen op Schiphol. Schiphol geeY nu aan dat ze vluchten gaan 
minderen. Dat kennen we. Dat is vaak grootspraak. 

 
- Webelijke SQkstof VerplichQng 

 
Overigens is het voor ons nog onduidelijk of de uitspraak van de rechter, over het 
webelijk te behalen sQkstofdoel dat de staat moet halen, invloed heeY op dit 
giganQsche sQkstof producerende onderhoudsproject? 60 voetbalvelden asfalt 
worden vervangen, 30.000 m2 baggeren, 870.000 m2 renovaQe omliggende gronden. 
Wij laten daar in ieder geval een expert naar kijken om de zien hoeveel NOx daarbij 
vrij gaat komen. Onze reacQe volgt. 

 
- Natuurvergunning maart 2025  

 
Verder is er uiteraard de uitkomst van de natuurvergunning die in Maart 2025 op tafel 
moet komen. Dat is nog een hele verrassing, maar zal wel veel gedonder geven. 



 
Ons advies is dan ook om het risicovolle megagrote onderhoudsproject aan de 
Buitenveldertbaan in de koelkast te zeben en eerst orde op zaken te stellen met de 
capaciteitscontracten, luchtverkeersleiders, NOx regeling en natuurvergunning en als dat is 
opgelost kan het groot onderhoud worden uitgevoerd met ook daadwerkelijk minder 
vluchten. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Bezorgde Bewoners van Amsterdam  



 
 
 
 
 

 
 



 
 



 


